
 

 

 

Hermed sendes foreløbig besvarelse af spørgsmål nr. 122 (Alm. del), som Folketingets 

Sundhedsudvalg har stillet til indenrigs- og sundhedsministeren den 29. november. 

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Runa Friis Hansen (EL). 

 

Spørgsmål nr. 122:  

”Vil ministeren i fortsættelse af samråd 28/11-23 oplyse om, hvordan 

sengepladskapaciteten på de højt specialiserede funktioner/centre har været 

udnyttet, herunder om og i hvilket omfang sengepladskapaciteten er brugt til andre 

patienter end ME-patienter?” 

 

Svar: 

Jeg har til brug for besvarelsen af spørgsmålet anmodet Danske Regioner om et 

bidrag. Jeg forventer at kunne besvare spørgsmålet senest ultimo februar 2024. 

 

 

Med venlig hilsen 

 

 

 

 

 

Sophie Løhde 

 

Folketingets Sundhedsudvalg 

Slotsholmsgade 10-12 
DK-1216 København K 

 
T +45 7226 9000 
M sum@sum.dk  

W sum.dk  
 
 
Dato: 11-12-2023 

Enhed: Psykiatri og Misbrug 
Sagsbeh: anba 
Sagsnr.:2023 - 6604 

Dok. nr.: 62378 

Offentligt
SUU Alm.del - foreløbigt svar på spørgsmål 122

Sundhedsudvalget 2023-24

mailto:sum@sum.dk
http://sum.dk/

